

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB EAST INVESTMENT Date: 24-03-2021 02:25:43 PM Subject: Determine the date of the annual general assembly</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق العربي للاستثمارات المالية والاقتصادية التاريخ: 24-03-2021 02:25:43 PM الموضوع: تحديد موعد إجتماع الهيئة العامة العادي السنوي</p>
<p>Please note that the company's Board of Directors has decided in its meeting held on 24/03/2021, to arrange the date of the company's annual general assembly meeting for the year 2020 to be on Tuesday 20/04/2021 initially , And authorizing the Chairman and / or his deputy to take the necessary measures to hold this meeting, including arranging the date of the meeting in coordination with the Companies Control Department or changing the date if circumstances so require .</p>	<p>يرجى العلم بأن مجلس إدارة الشركة قرر في إجتماعه المنعقد بتاريخ 24 / 03 / 2021 تحديد موعد إجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للشركة عن عام 2020 ليكون يوم الثلاثاء 20 / 04 / 20 21 بشكل مبدئي ، وتفويض رئيس مجلس الإدارة و / أو نائبه بإتخاذ الإجراءات اللازمة لعقد هذا الإجتماع بما في ذلك تحديد موعد الإجتماع بالتنسيق مع دائرة مراقبة الشركات أو تغيير الموعد إذا اقتضت الظروف ذلك .</p>
<p>24-03-2021</p>	<p>24-03-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: arwa ibrahem Position: Head of an administrative department</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: arwa ibrahem المنتصب: رئيس قسم اداري</p>